



# Bøgeskov Hallen

## Referat

af ordinært bestyrelsesmøde onsdag den 23. april 2025 kl. 18.00 i Bøgeskovhallen

### Deltagere:

Michael Luther Holm (MLH)  
Kim Ankersen Strøm (KAS)  
Toke Kieler (TOK)  
Poul Skovmark Jørgensen (PSJ)  
Lene Adamsen (LAD)  
Poul Sørensen (POS)  
Lasse Svane Weimar (LSW - Halinspektør)  
Tinna Hvalkof (TIH)

### Afbud:

-

<u>1</u> Alle	<b><u>Godkendelse af referater</u></b> 1.1) Best.møde d. 05. februar 2025 1.2) Generalforsamling 17. februar 2025	1.1) Godkendt 1.2) Godkendt
<u>2</u> MLH	<b><u>Formanden</u></b> 2.1) Opdeling af netbank 2.2) Logo-ensretning (BH, BS og BM) 2.3) BH og Fællesrådet 2.4) HDB anmodning om opbevaringsrum 2.5) Fødselsdagsudvalg status 2.6) Fondsansøgninger 2.7) Køkkenet 2.8) Tilskud til ombygning af OMKL 5+6 2.9) Lønforhandling (Lukket orientering)	2.1) Er blevet delt op i henholdsvis Bøgeskovhallen og Støtteforeningen 2.2) Enig bestyrelse vedtog at ensrettet logo er bøgebladet 2.3) Bøgeskovhallen er medlem af fælles-rådet 2.4) Dart har fået mulighed for at opsætte et skab under trappen ned til kælderen. Samt opdatering af lys, malet og gulvtæppe på trappen. 2.5) Barok bookes til 50 års jubilæum ét den 21. november 2026. TIH, KAS og LAD arbejder videre med planlægningen. 2.6) LSW og MLH undersøger markedet og laver skitser til ansøgninger og prøver at tage kontakt. 2.7) Gasinstallation lukkes og komfur indkøbes 2.8) Vi har modtaget tilskuddet til ombygning af omkl. 5 og 6, som er ca. halvdelen. Vores andel af bygge-entreprisen bekostes via overførte



# Bøgeskov Hallen

		<p>likvider fra 2024. Rummet er pt. udlejet til kampsport, men (kan potentielt bruges af andre foreninger, ved lejemålets eventuelle ophør).</p> <p>2.9) Lønforhandling er godkendt. Ift. kompetenceudvikling bekoster vi B/E kørekort samt AMU-kurser ift. stillingsfunktion.</p>
<b>3</b> TOK	<b><u>Kassereren</u></b> 3.1) Revideret budget 2025 3.2) Likviditetsbeholdning 3.3) Diverse	<p>3.1) Ligger på nogenlunde samme niveau som sidste år.</p> <p>3.2) Ser fornuftigt ud.</p> <p>3.3) Evt. overveje nye struktur</p>
	<b><u>Pause</u></b> Ekskursion til OMKL 5+6	
<b>4</b> LSW	<b><u>Halinspektøren</u></b> 4.1) Generel orientering om driften i BH 4.2) Status på containere	<p>4.1) I påsken er træerne blevet fældet LSW har overleveringsmøde med Håndværkere vedr. omkl. 5 og 6 10 frivillige kommer d. 24. april og hjælper med nedtagning af affaldsskur samt rydning af område bag containere. Ref. af halmøde er sendt til best.</p> <p>4.2) Containere afhentes mandag eller tirsdag uge 18. Der indhentes tilbud v/Sterndorff på underlag til parkeringsområdet, hvor containerne står.</p>
<b>5</b> LAD LSW	<b><u>Motionscenter</u></b> 5.1) Medlemsstatus 5.2) Køb/salg af udstyr (orientering) 5.3) Ny mailadresse	<p>5.1) Ca. 214 medlemmer</p> <p>5.2) Der er indkøbt: Gulv, bar, vægtskiver, vægte og en bænk samt 3 stk booty band. ( ca. 35.000,-) Der er solgt udstyr for ca. 5.000,- kr. Der indhentes tilbud på solfilter ved PR-offset</p> <p>5.3) Mailadresse <a href="mailto:boegeskovmotion@gmail.com">boegeskovmotion@gmail.com</a> ændres til: <a href="mailto:boegeskovmotion@boegeskovhallen.dk">boegeskovmotion@boegeskovhallen.dk</a></p>
<b>6</b> MLH TIH	<b><u>Støtteforeningen</u></b> 6.1) Kontingentopkrævning MobilePay	<p>6.1) Kontingenter kan indbetales via MobilePay</p>



# Bøgeskov Hallen

	<p>6.2) Salg af sponsorkilte 6.3) Annoncering TGI-Bladet 6.4) Gravstenen 6.5) Indkøb af flag, måtter, folie etc 6.6) Hvilke arrangementer støtter BS?</p>	<p>6.2) Ny kontrakt med Nordhusene og skilt er kommet. MLH og TIH mødes og gennemgår listen 6.3) Der laves en annonce om støtteforeningen som kommer i næste TGI-blad. Derudover laves der også et indlæg om cafeen og motionscentret. 6.4) Tænk tanker ift. den store sten ved flagstangen. Er på som pkt. til næste møde. 6.5) Der indkøbes ny flagline og flag. Der indhentes tilbud ved PR-offset ift. skilte, måtter m/logo, folie m/logo m.m. Er på som punkt til næste møde. 6.6) Støtter bl.a. halloween, børnedisko, evt. koncert/foredrag. Drøftes på næste møde. Herunder, hvorfor man bør melde sig ind i støtteforeningen og hvad vi brander os på? Samt opsætning af stander om indmeldelse ved hoveddør</p>
<u>7</u> Alle	<b>Eventuelt</b> 7.1) Hvad end der ligger jer på sinde	7.1) Indkøb af festpakke, LSW og LAD
<u>8</u> Alle	<b>Næste bestyrelsesmøde</b> Onsdag den 25. juni 2025 kl. 18.00. Eventuelle afbud meddeles til <a href="mailto:formand@boegeskovhallen.dk">formand@boegeskovhallen.dk</a>	8.1) Der afholdes grill møde den 7. maj om udenomsarealerne. Vel mødt 😊

Referent LAD

Mødet sluttede kl. 21.00